

## 如何使用您的語言致電 Bolton Clarke

全年無休每天24小時，您都可以致電Bolton Clarke使用您自己的語言與我們通話，不需支付電話傳譯服務的費用。

Bolton Clarke的工作人員可向您示範如何用您的語言致電 Bolton Clarke

- 1 在您的電話機上撥打 1300 132 475 。
- 2 收聽使用您的語言講及有關Bolton Clarke的歡迎短訊。
- 3 收聽您不需支付電話傳譯費用的短訊。
- 4 在您的電話機上按5字，電話將會被轉接到講廣東話的傳譯員和 Bolton Clarke 的工作人員。

## How to telephone Bolton Clarke in your language

You can telephone Bolton Clarke and speak to us in your language 24 hours a day, every day of the year. The telephone interpreter is free of charge to you.

Bolton Clarke staff can show you how to telephone Bolton Clarke in your language.

1	Dial 1300 132 475 on your telephone.
2	Listen to a welcome message in your language about Bolton Clarke.
3	Listen to a message that the telephone interpreter is free of charge to you.
4	Press number 5 on your telephone to be connected with an interpreter who speaks Cantonese and to Bolton Clarke staff, at the same time.